東華通訊2025 TUNG WAH NEWS





港島東醫院聯網2024年度傑出員工及團隊獎、 優秀青年獎頒獎典禮

Hong Kong East Cluster Outstanding Staff, **Teams Award and Young Achievers Award 2024 Presentation Ceremony**

東華東院眼科資深視覺矯正師莊師樂博士(中)獲頒「傑出員工獎」,而港島東聯網跨院抽血工作小組則榮獲「優異團 隊獎」。東華東院醫院管治委員會委員、本院副主席蔡加怡女士(左)出席頒獎典禮,以表揚及支持得獎員工。

Dr. CHONG Sze Lok, Gabriela (centre), Advanced Practice Orthoptist (Department of Ophthalmology) of Tung Wah Eastern Hospital, was awarded the Outstanding Staff Award, while "HKEC Cross-hospital Blood Taking Working Group" was received Merit Teams Award. Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left), Vice-Chairman cum Member of the Hospital Governing Committee of Tung Wah Eastern Hospital, attended the ceremony to show her appreciation and support for the awardees.







活動消息 LATEST NEWS 6.2



港島東醫院聯網2025年 春節聯歡晚宴 **Hong Kong East Cluster Spring Gathering 2025**

院醫院管治委員會主席鄧明慧女士(左八),與醫院管理局 港島東醫院聯網聯網總監蘇潔瑩醫生MH(左九)、東華東院醫院行政總監 劉家獻醫生 (左六) 及一眾嘉賓出席晚宴,並進行醒獅點睛儀式,與醫院同事 共慶新春。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 8), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of Tung Wah Eastern Hospital, Dr. Loletta SO, MH (left 9), Cluster Chief Executive of Hong Kong East Cluster of Hospital Authority, Dr. LAU Ka Hin (left 6), Hospital Chief Executive of Tung Wah Eastern Hospital, attended the dinner. They hosted the eye-dotting ceremony for the lion dance performance, celebrating the Chinese New Year with the hospital staff.



渣打香港馬拉松2025 -「東華三院慈善馬拉松隊」 **Standard Chartered** Hong Kong Marathon 2025 — "TWGHs Charity Marathon Team"

今年本院共有228位員工、員工親友及服務單位會員參與渣打香港馬拉松賽事,包括 由總理姚銓浩先生與人力資源科同事所組成的「東華三院慈善馬拉松隊」,出戰 10公里項目。人力資源科於終點設置「加油站」支持隊員。

This year, we had 228 staff and their relatives, and service recipients participating in various races of the Standard Chartered Hong Kong Marathon. Mr. CJ YAO, Director, along with staff from the Human Resources Division also formed the "TWGHs Charity Marathon Team" to compete in the 10 km race. The Human Resources Division set up a "Cheer Booth" at the finishline to provide support for the team.



本院總理姚銓浩先生(右二)與一眾人力資源科同事合照。 Our Director, Mr. CJ YAO (right 2), along with the Human Resources Division colleagues, posed for a group photo



19.2







軍三院舉辦職業分享會及 參與大學職業博覽 TWGHs Organised a Career **Sharing Session and Participated** in University Career Fairs

本院於東華三院黃鳳翎中學舉辦職業分享會,並參與「香港科技大學第三十四屆 就業博覽」及「香港浸會大學職業博覽2025」,向同學介紹本院的職業發展前景 及職位資訊。

TWGHs organised a career sharing session in TWGHs Wong Fung Ling College; and participated in the "HKUST 34th Career Mosaic" and "HKBU Career Fair 2025", where we shared our career development opportunities and job information with the students.